
 Do Akademického senátu kandiduji z přebytku energie, ze zájmu o dění na škole a protože se ráda 
zapojuji do debat. V senátu bych se chtěla věnovat tématu udržitelnosti. Ráda bych například 
vznesla otázku nakládání s nebezpečným odpadem, který se na FaVU produkuje. Zajímá mě také, 
jak FaVU působí na veřejnost a chtěla bych se podílet na tom, aby pro ni bylo dění na škole 
čitelnější a lépe přístupné. Považuji totiž za důležité pokoušet se propovovat různé okruhy lidí a 
vystavovat se různým vlivům, což může mít na úrovni instituce větší pozitivní dopad než snaha 
jednotlivce.


